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Spørsmål om rutetilbodet til og frå Austevoll

Ferjesambandet Hufthamar-Krokeide er det mest trafikkerte fylkesvegsambandet i Vestland og har hatt ein sterk trafikkvekst dei siste
åra.  Rutetilbodet har ikkje halde følgje med denne veksten, og både næringsliv og privatpersonar har gitt uttrykk for misnøye med
tilbodet.

Kva retningslinjer gjeld for utforming av rutetilbodet, og er det planlagt noko politisk sak om justering av desse?

Eg ber også om ei orientering om hurtigbåttilbodet til og frå Austevoll, samt informasjon om når det eventuelt kjem ei sak om
hurtigbåttilbudet generelt.
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